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9. studenog 2016., ujutro nakon dramatičnih američkih izbora – kad je Trumpova 
pobjeda ostavila većinu analitičara kod kuće i vani natjerala ili da besmisleno blebeću 
ili u okamenjenoj šutnji – Lyndon LaRouche je jasno izjavio da je Trumpova pobjeda 
dio globalnog, a ne lokalnog ili nacionalnog procesa, u kojem se mrvila cjelokupna 
građevina globalizacije i slobodne trgovine.  LaRouche je rekao da nikakvo pitanje 
nije još riješeno, a proces je u rukama predsjednika Putina Rusije i Xi-ja Kine, i 
globalne alternative koju oni predstavljaju – alternativa na temelju političkih mjera za 
koje su se Lyndon i Helga LaRouche duže vrijeme borili. 

Danas, taj globalni proces nastavio se odvijati ubrzanim tempom, do točke gdje Nova 
paradigma upravo sada postaje prevladavajuća dinamika u svijetu.  U Italiji, zemlja je 
nanijela strašan 60% - 40% poraz britanskoj / EU diktaturi.  Nedjeljni referendum – 
koji slijedi stope Brexita i glasovanja za Trumpa – mogao bi biti konačan nokaut 
cijelom euro-sustavu. 

Dok stara paradigma transatlantskog sustava doživljava imploziju, kineski 
predsjednik Xi Jinping aktivno nudi čitavom svijetu pristup „snu“ razvoja, koji toliko 
zapannjujuće djeluje u Kini.  Xinhua u svom potpisanom članku to prikazuje: „Kineski 
san je san za sve.“  A Xi, kao i njegov partner Putin nastavljaju  nuditi izabranom 

https://larouchepac.com/new-economic-order


predsjedniku Trumpu, suradnju sa SADom za rast produktivnosti.  Mogućnosti su 
ogromne – no još ih treba ostvariti. 

U međuvremenu glasovi propalih uskoro bivših veličina stare paradigme nastavljaju 
djelovati kao da nije bilo nikakve promjene u predsjedništvu SADa, i kao da Nova 
paradigma ne postoji.  Nastavljaju gurati svijet u smjeru nuklearnog rata, svojim 
čudnim i opasnim provokacijama protiv Rusije i Kine. 

Što mi činimo u ovom globalnom procesu, naglasio je LaRouche još 9. studenog, a i 
ovog vikenda u razgovoru sa svojim suradnicima na obim stranama Atlantika, 
apsolutno je presudno.  Moramo nastaviti nastojanja da se usvoje LaRouche-eva 
Četiri zakona, i koristiti činjenicu postojanja veće otvorenosti za razgovore o smionim 
idejama, kao što se može vidjeti prigodom organiziranih nastupa LPACovih članova 
na Capitol Hillu ranije ovaj tjedan.  Mnogi ljudi prvi put voljni su razgovarati o energiji 
fuzijom, svemirskoj politici, čak i o idejama Einsteina i Kraffta Ehricke-a. 

Moramo izložiti ljudima nuždu Glass-Steagalla i Hamiltonov sustav kredita kao 
zamjenu današnjem bankrotiranim sustavu, i pokazati im kako će to funkcionirati.  
Iznad svega moramo oštriti centralnu odliku Čovjeka koji takav neprekidan razvoj 
omogućuje: njegovo stvaralaštvo. 

Moramo se potpuno usredotočiti na stvaranje bolje odlike čovječjeg uma, istaknuo je 
LaRouche; ne možemo izostaviti potrebu da stvorimo i stvaramo genije, kao što 
Einsteinov primjer izražajno pokazuje.  To je norma koju treba primijeniti.  Moramo 
unaprijediti vlastito organizaciono funkcioniranje, rekao je, i tražiti ljude koji imaju 
barem u zametku tu vrstu genija i koji su voljni izgrađivati novo društvo i stvarati 
budućnost za čovječanstvo. 

Ne smijemo praviti kompromise koji će ugroziti razvoj genija.  To traži od nas boriti se 
za vrstu vrsnoće koja mora barem imati prizvuk genija, jer želimo da pučanstvo bude 
na toj putanji. 

Ideja pokazavanja sklonosti ljudima koji imaju barem nagovještaj što znači voditi ljude 
naprijed, izjavila je Helga Zepp-LaRouche, mora isto tako biti ključ novačenja 
pristaša.  Kod tih pojedinaca moramo zapaliti iskru da im upali vatru shvaćanja nužde 
da se pridruže ovoj novoj revoluciji u tijeku diljem svijeta. 

5. prosinac 2016. 
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